
Mestské zastupiteľstvo vo Fiľakove 
 

Z á p i s n i c a 
napísaná na  zasadnutí mestského zastupiteľstva  vo Fiľakove konanom dňa 

10. decembra 2015 
 

Počet poslancov: 15 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Neprítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ďalší prítomní: 
Mgr. Attila Agócs, PhD. – primátor mesta 
PhDr. Andrea Mágyelová – prednostka MsÚ 
Ing. Ladislav Estefán – hlavný kontrolór mesta 
 
Ing. Zoltán Varga – vedúci odd. E a MM 
Ing. Ivan Vanko – vedúci  odd. výstavby, ŽP a SR 
JUDr. Norbert Gecso – vedúci  odd. vnútornej správy 
Bc. Pavel Baláž – náčelník MsP 
PhDr. Peter Fehér – vedúci odd. školstva kultúry a športu 
Bc. Erika  Szabová – vedúca referátu ekonomiky 
Ing.arch. Anderková Erika – vedúca referátu SR 
 
Ing. Vince  Erdős – riaditeľ VPS 
Mgr. Illés Kósik Andrea  – riaditeľka MsKS 
Ing. Štefan Estergomi – konateľ  Filbyt 
Ing. Mária Veliká -  riaditeľka Nezábudka n.o. 
Riaditelia  škôl a školských zariadení  v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. 
 
R o k o v a n i e : 
 
     Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 
ods. 1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor 
konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. 
Program rokovania bol schválený nasledovne: 

1) Otvorenie 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Interpelácie poslancov  
4) Vyhodnotenie  návrhov podaných komisiami  MZ  
5) Správa  o výchovno-vzdelávacej  činnosti jej výsledkoch 

a podmienkach škôl a školských zariadení v školskom roku 
2014/2015 

6) Správa  o činnosti MsP na III. štvrťrok 2015 
7) Plán  rekonštrukcie  miestnych komunikácií 
8) Žiadosti o poskytnutie dotácie  z rozpočtu mesta na rok 2016, 

zoznam súborov pôsobiacich s podporou  mesta  a výška  ich 
dotácie 

9) Návrh na  úpravu rozpočtu mesta za rok 2015 
10) Návrh  rozpočtu mesta na rok 2016 (2017, 2018), Stanovisko  

hlavného kontrolóra  k návrhu rozpočtu mesta 



11) Správy  predkladané hlavným kontrolórom mesta 
12) VZN  mesta o vyhradení miesta a plochy na vylepovanie  

volebných plagátov alebo iných nosičov informácií v čase volebnej  
kampane 

13) Plány  práce orgánov mesta na I. polrok 2016 
14) Dodatok č. 1 k VZN  o miestnych poplatkoch 
15) Majetkovoprávne záležitosti 
16) Program  rozvoja mesta - informácia 
17) Aktuálne záležitosti mesta  

a)Presun finančných prostriedkov v rozpočte HMF - informácia 
b) Žiadosť  o predĺženie lehoty na vrátenie pôžičky – OZ    
     INFOROM 
c) Prevod správy majetku mesta 

18) Diskusia 
19) Schválenie návrhu uznesení 
20) Záver 

 
 
 
Primátor mesta  dal hlasovať o schválení  programu rokovania mestského zastupiteľstva: 
Prítomní: 10, Á: 10, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
Poslanci hlasovaním schválili program rokovania  mestského zastupiteľstva. 

 
 

Pán primátor  za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania určil nasledovných poslancov 
MZ: 
 
 

Mgr. Zsuzsanna Szvorák a 
Vladimír Cirbus. 

 
 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí nasledovní poslanci  MZ a neposlanci : Ing. Varga – 
predseda,  členovia – PaedDr. Tankina Tóth, Ing. Fehér, Mgr. Visnyai, p. Oroszová. 
Poslanci hlasovaním  členov návrhovej komisie schválili nasledovne: 
Prítomní: 10, Á: 10, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 



 
K bodu č. 3) Interpelácie poslancov 
 

Poslanci MZ  nemali v rámci tohto bodu žiadne  návrhy ani pripomienky. 
 
K bodu č. 4) Vyhodnotenie  návrhov podaných komisiami  MZ  
 
 Materiál do MZ  predložil zástupca primátora mesta Ing. László Kerekes. 

 
a) Komisia podnikateľská, RP a CR  

- návrh rozpočtu mesta 
- program rozvoja mesta  
- označenie  cesty na hrad 
- majetkovoprávne  záležitosti 

 
b) Komisia pre kultúru 

- Zoznam súborov  pôsobiacich pod hlavičkou mesta  
- Žiadosti  o dotácie z rozpočtu mesta 
- Návrh rozpočtu mesta  

 
c) Komisia  sociálnych vecí a zdravotníctva 

- Návrh  rozpočtu mesta  
- Program rozvoja mesta 

 
d) Komisia pre školstvo, mládež a šport 

- Návrh  rozpočtu mesta  
- Program rozvoja  mesta 
- Vyhodnotenie najlepších športovcov 

 
e) KOVP 

- Nedostatky  v dopravnom značení mesta – písomná odpoveď odovzdaná  
predsedovi  komisie 
 

f) Komisia výstavby 
- Návrh rozpočtu mesta  
- Program rozvoja mesta  
- Majetkovoprávne záležitosti 
- Návrh na  rekonštrukciu  verejného  priestranstva pred  kostolom – variant B 

 
g) Komisia  finančná 

- Návrh rozpočtu mesta  
- Program rozvoja  mesta 
- Majetkovoprávne záležitosti 

 

Ing. Kerekes informoval poslancov MZ o tom, že PhDr. Mágyelová sa  vzdala  členstva  vo 
finančnej komisii, nakoľko od 1.11.2015 zastáva funkciu prednostky  MsÚ. 
Návrhy za člena  komisie  je potrebné odovzdať do  konania ďalšieho zasadnutia  MZ. 
 
 



K bodu č. 5)Správa  o výchovno-vzdelávacej  činnosti jej výsledkoch a podmienkach 
škôl a školských zariadení v školskom roku 2014/2015 
 

a) ZŠ Š. Koháriho II.  s VJM 
Písomne spracovaný materiál do MZ predložil riaditeľ  ZŠ Mgr. Roland Bozó. Tvorí 

prílohu zápisnice z dnešného  rokovania. 
p. primátor – na zasadnutí MR  sme  porovnávali výsledky testovania deviatakov na 
jednotlivých školách. Táto škola  bola  v poriadku.  

 

b) ZŠ Školská 
Písomne spracovaný materiál do MZ predložil riaditeľ  ZŠ Mgr. Štefan Újpál. Tvorí 

prílohu zápisnice z dnešného  rokovania. 
p. primátor – takto nejako by som si  predstavoval správy  od jednotlivých škôl. V správe sú  
všetky  údaje  dobre čitateľné aj pre laika. Páčia sa mi aj  inovácie na tejto škole. 
 

c) ZŠ Farská lúka 
Písomne spracovaný materiál do MZ predložila riaditeľka  ZŠ Mgr. Ildikó Wágnerová. 

Tvorí prílohu zápisnice z dnešného  rokovania. 
p. primátor -  táto škola môže ísť vzor  v použití vlastných príjmov. Toto je  cesta, ktorou sa  
treba vydať a nečakať len na podporu  z projektov a vyhľadávať aj sponzorov. 
Mgr. Szvorák –výsledky  monitoru nech vás netrápia, ste na poprednom mieste  v písaní 
projektov  a to je veľké plus nielen pre školu, ale aj pre mesto. 
 
 

d) ZŠ s VJM L. Mocsáryho 
Písomne spracovaný materiál do MZ predložil riaditeľ  ZŠ Mgr. Štefan Šimko. Tvorí 

prílohu zápisnice z dnešného  rokovania. 
p. primátor – táto škola sa  snaží postupovať stále ďalej a nech Vás neodrádza to, že 
nedosahujete  stále  tie  najlepšie výsledky. 
Mgr. Szvorák – chcela by som sa  Vám poďakovať za  pozvanie na  oslavu  20. výročia školy 
a za  pekne pripravený program. 
 
 

e) ZUŠ 
Písomne spracovaný materiál do MZ predložil riaditeľ  ZUŠ Mgr. František Mráz. Tvorí 

prílohu zápisnice z dnešného  rokovania. 
p. primátor -  rád by som sa poďakoval pánovi  riaditeľovi  za jeho  dlhoročnú prácu. 
Vďačíme aj  jemu za to, že  škola sa  dostala na takú úroveň ako je teraz. Bol by som veľmi 
rád, keby sa pán riaditeľ ani po odchode do dôchodku nevytratil so spoločenského života 
mesta. Školu  na budúci rok čaká  viac zmien – nový riaditeľ a presťahujú sa  do 
zrekonštruovanej budovy Daňového úradu. 
Mgr. Szvorák – sme  hrdí aj na Teba pán riaditeľ aj na Tvoju školu. Pán riaditeľ je dôkazom 
toho, že s humorom a spoluprácou sa  dajú vyriešiť mnohé problémy. 
 

 

 



f) MŠ Štúrova 
Písomne spracovaný materiál do MZ predložila riaditeľka  MŠ Helena Kecskemétiová. 

Tvorí prílohu zápisnice z dnešného  rokovania. 
p. primátor – k činnosti škôlky nemám žiadne námietky. Skôr mám pripomienky  
k hospodáreniu a využívaniu  príjmov. Treba  zmeniť  princíp prístupu. V prvom rade musíme 
zachrániť budovy a potom  môžeme myslieť na ostatné. 

 

g) MŠ Daxnerova 
Písomne spracovaný materiál do MZ predložila riaditeľka  MŠ Mgr. Danica Vargová. 

Tvorí prílohu zápisnice z dnešného  rokovania. 
p. primátor – bol  v tejto škôlke menší problém s inšpekciou. Som rád, že  sa to urovnalo aj 
v kolektíve aj na papieroch. 
 

 
K bodu č. 6) Správa  o činnosti MsP na III. štvrťrok 2015 
 

Správu, ktorá tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania MZ  predložil náčelník 
MsP, Bc. Pavel Baláž. 
p. primátor -  v období, na ktoré sa uvedená správa vzťahuje boli viackrát  použité 
donucovacie prostriedky. Boli to však všetko  naozaj dosť vyhrotené situácie.  
Kapacita útulku nie je veľmi veľká, preto  aj odchytávanie  psov  musíme trocha obmedzovať. 
Stále sa  však  členovia  MsP snažili  zakročiť ak im bolo niečo nahlásené. 
 
K bodu č. 7) Plán  rekonštrukcie  miestnych komunikácií 
 

Správu, ktorá tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania MZ  predložil vedúci  odd. 
výstavby, ŽP a SR, Ing. Ivan Vanko. 
p. primátor – jedná sa o živý materiál a budeme postupovať podľa našich finančných 
možností. Budeme sa  snažiť o  čo najlepšie ceny aj  cez VO. 
Rad by  som sa Vás  opýtal ešte či ponecháme  ulicu Gemerskú v pláne na  rok 2016 alebo ju 
presunieme na rok 2017. 
Ing. Kerekes – podľa mňa ponechať obe ulice Gemerskú aj Tichu na  rok 2017. 
p. Kelemen – súhlasím s návrhom pána zástupcu. 
 
 
K bodu č. 8) Žiadosti o poskytnutie dotácie  z rozpočtu mesta na rok 2016, zoznam  
súborov pôsobiacich s podporou  mesta  a výška  ich dotácie 
 

a) Žiadosti  o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta. 
 

Materiál poslancom MZ  predložil primátor mesta. 

1. OZ FTC 
OZ FTC   podalo žiadosť o dotáciu z rozpočtu mesta vo výške  74.350,00 €. 

Navrhnutá suma poskytnutej dotácie 74.350,00 €. 

2. ZO Csemadok 
             ZO Csemadok podalo žiadosť o dotáciu z rozpočtu mesta vo výške 2.100,00 €. 
Navrhnutá suma poskytnutej dotácie 2.100,00 €. 



3. OZ Madom 
OZ Madom podalo žiadosť o dotáciu z rozpočtu mesta vo výške 1.500,00 €.    
 Navrhnutá suma poskytnutej dotácie 1.500,00 €. 

 
4. OZ Oppidum Fileck 

OZ Oppidum Fileck podalo žiadosť o dotáciu z rozpočtu mesta vo výške 830,00 €.    
Navrhnutá suma poskytnutej dotácie 700,00 €. 
 
Hlasovanie  o výške pridelenej dotácie  bude súčasťou uznesenia  z dnešného zasadnutia MZ  
 

b) Zoznam súborov pôsobiacich  s podporou mesta a výška ich dotácie 
 
Materiál poslancom MZ predložila riaditeľka  MsKS, Mgr. Illés Kósik Andrea. 

p. primátor – tradície, výsledky a aj počet členov jednotlivých súborov je odlišný. Je to veľký 
pokrok  z hľadiska  zjednodušenia  systému, ale aj  obohatenie kultúrneho život mesta. Je 
v tom rastový potenciál a tiež naplnenie  priestorov Klubu. 
Mgr. Szvorák – je to dobrý systém  rozdelenia financií, lebo súbory cítia určitú istotu. 
 
Hlasovanie  o súboroch a im pridelených finančných prostriedkov je  súčasťou uznesenia  
MZ. 
 

 
K bodu č. 9) Návrh na  úpravu rozpočtu mesta za rok 2015 
 

Písomne spracovaný materiál do MZ  predložila  vedúca referátu financií, Bc. Erika  
Szabová. Tvorí  súčasť zápisnice z dnešného rokovania. 
p. primátor – úpravy rozpočtu sú  predzvesťou nového prístupu. 
 
K bodu č. 10) Návrh  rozpočtu mesta na rok 2016 (2017, 2018), Stanovisko  hlavného  
kontrolóra  k návrhu rozpočtu mesta 
 

Písomne  spracovaný materiál tvorí súčasť  zápisnice z dnešného rokovania. 
Poslancom MZ ho predložila  prednostka MsÚ, PhDr. Andrea Mágyelová. 
Pán  primátor podrobnejšie oboznámil poslancov  o rozvojových aktivitách mesta. 
 

- Stanovisko  hlavného kontrolóra  k návrhu rozpočtu mesta. 
Hlavný kontrolór, Ing. Ladislav Estefán prečítal stanovisko k návrhu  rozpočtu mesta. 

Tvorí prílohu zápisnice z dnešného zasadnutia MZ. Navrhuje  rozpočet prijať bez výhrad. 
 
Poslanci hlasovaním schválili  rozpočet mesta nasledovne: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 



K bodu č. 11)Správy  predkladané hlavným kontrolórom mesta 
 

Písomne spracované správy  do MZ predložil hlavný kontrolór mesta, Ing. Ladislav 
Estefán. Tvoria  súčasť  zápisnice z dnešného rokovania. 

 
a) Plán  činnosti hlavného kontrolóra na  I. polrok 2016 
b) Vyhodnotenie plnenia uznesení. 

 
Poslanci MZ  nemali  k správam  žiadne pripomienky. 

 
K bodu č. 12) VZN  mesta o vyhradení miesta a plochy na vylepovanie  volebných  
plagátov alebo iných nosičov informácií v čase volebnej  kampane 
 

Písomne  spracovaný návrh VZN tvorí súčasť  zápisnice z dnešného rokovania. 
Poslancom MZ ho predložila  prednostka MsÚ, PhDr. Andrea Mágyelová. 
Poslanci hlasovaním schválili  návrh VZN  nasledovne: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 13) Plány  práce orgánov mesta na I. polrok 2016 
 

Písomne  spracovaný materiál tvorí súčasť  zápisnice z dnešného rokovania. 
Poslancom MZ ho predložila  prednostka MsÚ, PhDr. Andrea Mágyelová. 
Poslanci nemali  k materiálu  žiadne pripomienky. 
 
 
K bodu č. 14) Dodatok č. 1 k VZN  o miestnych poplatkoch 
 

Písomne  spracovaný návrh VZN tvorí súčasť  zápisnice z dnešného rokovania. 
Poslancom MZ ho predložil vedúci odd. EaMM, Ing. Zoltán Varga. 
p. primátor -  dávam Vám na  zváženie sumu, ktorú sme navrhli. V nej  sú  zahrnuté všetky 
naše náklady. Ak  pôjdeme na minimum, tak za každú tonu bude mesto doplácať cca 24 €. 
Ing. Estefán – poplatok s zavádza  v súlade so zákonom, len musíme stanoviť jeho výšku. 
Ing. Fehér – ja by som sa  priklonil k stanoveniu minimálneho poplatku. 
 
Hlasovanie  za pôvodný  návrh 39,00 €/tonu: 
Prítomní: 11, Á: 0, N: 8, Zdr.  sa: 3 
Hlasovanie: 
ÁNO: 0 
NIE : Anderko Zoltán, Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Mák Dávid, Oroszová 
Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea,  
Zdržal sa: 0Cirbus Vladimír, Ing. Kerekes László,Mgr. Visnyai Attila 
 



Hlasovanie  za  návrh Ing. Fehéra – 15,00 €/tonu: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Poslanci hlasovaním schválili minimálnu cenu 15,00 €/tonu.  
 
K bodu č. 15) Majetkovoprávne záležitosti 
 

a) Syngas 
V rámci tohto bodu  boli prítomní aj zástupcovia firmy Syngas, ktorí poslancov MZ podrobne 
oboznámili so svojimi plánmi na  pozemkoch  o kúpu ktorých žiadajú. 
Mgr. Szvorák – ďakujem za  Vaše odborné vysvetlenie. Navrhujem však na dnes tento bod 
odročiť a urobiť výjazdové zasadnutie MZ a vyjadrili sa  tomuto až po ňom-. 
p. primátor -  ja navrhujem, aby toto sa toto výjazdové zasadnutie konalo až po kolaudácii. 
Hlasovanie o odročení tohto bodu programu:  
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Poslanci hlasovaním schválili  odročenie tohto bodu programu. 
 

b) Filagro 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Poslanci hlasovaním schválil prenájom poľnohospodárskych pozemkov.  
 

c) Agnesa Lukáčová, Fiľakovo 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 



Poslanci hlasovaním schválili kúpu pozemku od  p. Lukáčovej v cene za 22€/m2. 
 

d) Rombai Róbert, Fiľakovo 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 

Poslanci hlasovaním schválili  predaj  pozemku do vlastníctva   žiadateľa. 
 

e) Ing. Pócsa P. a manželka, Fiľakovo 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Poslanci hlasovaním schválili zrušenie  predkupného práva Mesta. 
 

f) Vecné bremeno ŽSR 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Poslanci hlasovaním schválili zriadenie vecného bremena  v rozsahu geometrického plánu. 
 
 

g) J. Trelák, Fiľakovo; Zs.Elek, Fiľakovo a A.Tóthová, Biskupice  
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Poslanci hlasovaním schválili predaj  časti pozemku  do vlastníctva  žiadateľov. 
 

h) Ul. Vini čná – majetkovoprávne vysporiadanie 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 



Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Poslanci  hlasovaním prehlásili  že  ul. Viničná bola vybudovaná  pred účinnosťou  zákona  č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí. 
 

i) Tectum 
p. primátor – po 31.8.2016 sa  budova vráti do správy mesta. Budeme naďalej prenajímať 
priestory, ale pravdepodobne cez naše majetkové oddelenie. 
Prítomní: 11, Á: 10, N:0, Zdr.  sa: 1 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, Mgr. 
Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
 
Poslanci hlasovaním schválili úpravu nájomného pre Tectum n.o. 
 

j)  Georgica 
p. primátor – úprava tejto komunikácie môže byť vzorová ako obidve  strany budú niečo 
investovať  do úpravy okolia a cesty. Výdavky však  nesmú presahovať kúpnu cenu. 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Poslanci hlasovaním schválili predaj pozemku  do vlastníctva žiadateľa. 
 

K bodu č.16)Program rozvoja mesta – informácia 
 
 Písomný materiál tvorí súčasť  zápisnice z dnešného rokovania MZ. Do MZ ho 
predložila Ing. arch. Anderková Erika a odprezentovala ho facilitátorka projektu Ing. Ivona 
Cimmermanová.  
Ing. arch. Anderková informovala poslancov MZ, že mestu ešte chýba  jedno potvrdenie ku 
schváleniu Programu rozvoja mesta, preto je potrebné v tomto roku ešte jedno  zasadnutie 
MZ, na ktorom bude PRM schválený. 
 
 
 
 
 



K bodu č.17) Aktuálne záležitosti mesta 
 

a)Presun finančných prostriedkov v rozpočte HMF – informácia 
Písomne  spracovaná informácia tvorí prílohu  k zápisnici z dnešného rokovania. 

Poslanci  k nej nemali  žiadne  pripomienky. 
 

b) Žiadosť  o predĺženie lehoty na vrátenie pôžičky – OZ    
     INFOROM 

Materiál do MZ predložil Ing. Ladislav  Estefán, tvorí prílohu zápisnice  z dnešného 
rokovania. Poslanci MZ  ho vzali na vedomie. 
 

c) Prevod správy majetku mesta 
Návrh uznesenia k tomuto bodu  tvorí súčasť  zápisnice z dnešného rokovania MZ. Poslanci 
k nemu  nemali žiadne pripomienky. 

 
K bodu č.18)Diskusia 
 

V rámci tohto bodu primátor mesta informoval poslancov o aktuálnej situácii  
v projektoch, ktoré prebiehajú v meste a prebehnutom  verejnom obstarávaní na  energie (plyn 
a elektrina). 
 

 
K bodu č.19) Schválenie návrhu uznesení 
 

 
Predseda  návrhovej  komisie Ing. Varga prečítal návrh uznesenia z dnešného 

zasadnutia MZ. Poslanci za návrh hlasovali nasledovne: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír Ing. Ladislav Fehér, Kelemen Erik, Ing. Kerekes 
László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrhy  uznesení sa hlasovaním stali uznesením 
 
 
 
K bodu č. 16)  Záver 
 

Na záver primátor mesta poďakoval poslancom MZ a prítomným za účasť 
a zasadnutie  mestského zastupiteľstva po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania ukončil. 

 
 
 
 
 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 
PhDr. Andrea Mágyelová                                                            Mgr. Attila Agócs, PhD. 



 
 
 
I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 
Mgr. Zsuzsanna Szvorák                                                             Vladimír Cirbus  
 
 
 
Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


